
Ing. Radomír Orkáč
V Ostravě dne 17.12. 2019

K rukám: Andrej Babiš, předseda vlády

Věc: Školka v Ostravě-Hrabové

Vážený pane premiére.

Píšu Vám jako rodič, občan a vlastně i zastupitel z Ostravy-Hrabové, kde stejně jako jinde řešíme 

problém se školkou. My ho neřešíme pouze z důvodu "kapacity", ale i z důvodu nevyhovujícího 

stavu budovy, která byla postavena po válce v rámci socialistické výstavby. Kromě stáří se na 

budově podepsal i, ne zrovna vzorový, způsob tehdejší výstavby.

Hlavním problémem je financování školky, protože jsme letos nezískali potřebnou dotaci, musíme 

škrtat v našem rozpočtu opravdu mnoho našich investičních záměrů, v době kdy nám i magistrát 

města Ostravy zastavil dostavbu léta slibované a vyprojektované kanalizace.

Školka má stát 80 miliónů korun, což je několikanásobek našich ročních příjmů. Přestože jsme se 

úspěšně dostali na seznam čekatelů o dotaci, byli jsme z něho vyřazeni.

I proto jsem uvítal Vaší nabídku a výzvu, kterou jste učinil při interpelacích v parlamentu 5.12.2019,

týkající se obcí a chybějících školek. V minulosti jsme již sice magistrát města Ostravy požádali o 

dotaci, ale ten se naší žádosti bude zabývat nejdříve až za rok, pro rozpočet pro rok 2021. A zda 

se žádostí vůbec bude zabývat není vůbec jisté. Školku se nyní pokusíme postavit z vlastních 

prostředků, protože ji opravdu potřebujeme, ale pomoc od státu by nám při takové, na naše 

poměry, velké investiční akci opravdu pomohla. Projekt je již hotový a začínáme stavět.

Já Vás chci požádat jen o to, abyste přijel k nám a nechal si vysvětlit, že my ty peníze opravdu 

potřebujeme, pro zdárnou budoucnost naší obce a našich dětí. Pro to, aby rozvoj naší obce, těžce 

zkoušené dopravou a průmyslovými exhalacemi, neustrnul na mnoho dalších let.

Se srdečným pozdravem,

Radomír Orkáč
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